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ENKEL FRÅGA 
Kommunfullmäktige 

 

Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Sara Heelge 
Vikmång (S) om styret kommer säkerställa 
parkeringslösningar för nya kommunhuset 

I dagarna har vi läst om återkommande parkeringsproblem vid Huddinge 
kyrka, där kommunanställda eller besökare till kommunhuset som inte kan 
hitta plats upptar parkeringarna för kyrkans gäster. 

I samband med planeringen av det nya kommunhuset har det länge funnits 
frågetecken om huruvida de tilltänkta parkeringsplatserna kommer att vara 
tillräckliga för att möta behovet när alla kommunanställda ska samlas till en 
och samma byggnad.  

Givet det underskattade behovet redan i dagsläget väcks det en oro för att de 
kommunanställdas behov av parkeringar kommer inkräkta på besökarna till 
Huddinge centrum, och ha samma negativa effekt som den nuvarande 
situationen har för kyrkan men då för Huddinge centrums näringsidkare.  

Min fråga till kommunstyrelsens ordförande Sara Heelge Vikmång blir 
således; 

Anser du att kommunen vidtagit tillräckliga åtgärder för att säkerställa att 
det finns tillräckligt med parkeringsplatser för att undvika liknande problem 
vid det nya kommunhuset? 
 

 
Love Bergström (M) 
Oppositionsråd 
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